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Referat af bestyrelsesmøde d. 17.03.2021  

kl. 19.00 – 21.00 på Teams  
 

O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Forplejning: Det bliver leveret       

 

Afbud: Stefan 
 

PUNKT ANSVARLIG TYPE TID REFERAT 

1. Opsummering af referat fra sidst, 

og godkendelse af dagsorden 

samt punkter til eventuelt. 

 

David O/B 19.00 Referat fra sidst er godkendt. 

2. Forældreforeningen - orientering 

om udfordringer og drøftelse af 

foreningens fremtid, formål mm. 

 

David/Stefan/Mette O/D/B 19.05  Vi har sat pengene fra forældreforeningen ind på 

skolens konto. Beløbet skal bruges i indeværende 

budgetår (kalenderår).  

  

Det blev drøftet om vi skal bevare 

forældreforeningen, og hvordan de fremtidige 

skolefester skal se ud.  

 

Vi tager dette op på næste møde. Gerne med 

deltagelse fra elevrådet.  
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Ledelsen undersøger hvordan indtjeningen i 

forbindelse med forældreforeningens aktiviteter 

har set ud tidligere.  

 

3. Høringssvar Kommuneplanen  

 

- Input til et evt. høringssvar 

 

Gitte/David 

 

D/B  19.30 Gitte orienterede om at lokalrådet laver 

høringssvar i forhold til den nye kommuneplan.  

 

Ifølge den fremlagte kommuneplan er der ikke 

planlagt med udstykning af byggegrunde i 

Gullestrup før 2028. Dette har stor betydning for 

vores børne- og elevgrundlag.  

 

I vores høringssvar vedr. ændring af 

skoledistrikterne i efteråret nævnte vi, at det ville 

være vigtig med en prioritering af udstykninger i 

Gullestrup Børnecenters skoledistrikt. Pt. er der 

kun planlagt udstykning af byggegrunde i Tjørring 

Skoles distrikt. Dette er ikke tilfredsstillende set i 

forhold til udviklingen af Gullestrup.  

 

Der er pt. ingen udstykningsaktivitet i Violens 

Kvarter til trods for at dette, tages med i 

kommunens beregninger. Opmærksomhed på at 

det er ikke kommunen der ejer dette område.  

 

Siden starten af 2020 har man ikke kunnet få 

byggegrunde i Gullestrup.  

 

Mette arbejder videre med et høringssvar og sender 

et forslag rundt til bestyrelsens medlemmer til 

godkendelse.  
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4. Corona-Update  

 

 

 

Jan/Flemming/Mette  O 19.50 I 5. og 6. klasse har vi – i samarbejde med PTF - de 

sidste to uger tilbudt trivselsgruppeaktiviteter i små 

grupper på fire elever.  

 

Vores 5 og 6 klasser møder fra uge 11 ind til 

udendørs undervisning en dag om ugen indtil 

videre. Alle elever der er fyldt 12 år er blevet 

opfordret til at lade sig teste inden de møder til 

undervisning.  

 

 

Alle ansatte har to gange ugentligt mulighed for at 

blive kviktestet på skolen. 

 

5. Dato for fælles bestyrelsesmøde 

med Tjørring skole og 

Lundgårdskolen i okt./nov. 2021.  

Forslag: torsdag d. 4. november  

 

Mette  B 20.00  Vi blev enige om den 4.11.21  

6. Byggeri   

 

 

Mette og Jan  

  

O 20.05  Ingen ændringer siden sidste møde. Tegningerne er 

til byggesagsbehandling. Vi regner med at 

tidsplanen stadig holder. 

7. Input til årsberetningen  Mette/Jan/David  D 20.10 Vi diskuterede hvordan årsberetningen præsenteres 

for forældrene. Vi blev enige om at 

bestyrelsesmedlemmerne gør dette på 

klasseforældremøderne. Vi skal have 

årsberetningen på som punkt på bestyrelsesmødet i 

juni måned. 

8. Kommende skoleårs planlægning 

- Præsentation af tidsplan mm.  

   

Mette  

 

O 20.25 Der er lavet en tidsplan for processen og denne er 

præsenteret for lærerne.  

 

I marts måned taler Mette med de enkelte 

lærere/pædagoger i forhold til lærernes ønsker for 

det kommende skoleår.  

 

På næste bestyrelsesmøde præsenterer Mette 
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teamfordelingsplanen. 

 

Der er kommet en ny arbejdstidsaftale for lærerne, 

og derfor har vi lavet en skoleplan. Denne 

præsenterer Mette på næste bestyrelsesmøde.  

 

Vi forventer at kunne gå i gang med 

skemalægningen i maj måned, så vi kan præsentere 

de færdige skemaer i starten af juni.  

 

Nyt fra Gullestrup Børnecenter  O 20.35 Formanden  

Samrådsmøderne i april er udsat til juni, så 

møderne forhåbentligt kan blive fysiske. 

 

Ledelsen  

Vedr. Vandskaden på Meldgård. Vi regner med at 

gul stue kan flytte tilbage på Meldgård igen ca. den 

1.5.21.  

Det bliver på nyrenoverede stuer, der kommer til at 

hænge fint sammen med det kommende nybyggeri. 

 

BFU har godkendt vores ansøgning om afkortning 

af skoledagens længde.  

 

Skolen gennemfører den nationale trivselsmåling i 

alle klasser i maj, og dette kommer på et senere 

bestyrelsesmøde.  

 

4. klasse svømmeundervisning blev desværre aflyst 

i uge 10 og 11 pga. Corona-nedlukning.  

 

6. klasse lejrskole hænger i en tynd tråd, pt. må vi 

ikke tage af sted.  

 

4. klasse skal deltage i en international 

læseundersøgelse i april. 

Vi laver APV på skolen og i SFO´en i maj. 
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Medarbejderne  

Vi har haft besøg af den nye ordblindevejleder 

Ulrik, og han er gået i gang med sit arbejde. Han 

kommer på skolen ca. en halv dag om ugen. 

 

Eventuelt og punkter til næste møde David  B 20.45 Vi har pt 20 elever fra 6. klasse der starter på 

Lundgårdsskolen næste skoleår, og 4 der søger 

andre steder – primært til Talentklasserne på 

Brændgårdskolen.  

 

Der afholdes et digitalt informationsmøde for 

forældre til de børn der skal starte i 7. klasse på 

Lundgårdskolen i kommende skoleår.  

 

Vi har et normalt fremmøde i daginstitutionen, 

men vi har desværre ikke fuldt fremmøde i SFO´en 

endnu.  

 

Punkter til næste møde:  

- Skolefester og forældreforening 

 

Godkendelse af referat David  B 20.55  Godkendes på næste møde.  

  


